



# CHILDREN'S THALASSAEMIA FOUNDATION

## 地中海貧血兒童基金

### Academic Achievement Award

#### 學業獎勵計劃

#### Guidelines 申請指引

#### Introduction 前言

The Award is as an encouragement to Thalassaemia patients who have obtained outstanding results in the HKDSE, and no financial assessment will be required.

學業獎勵計劃旨在嘉許在政府公開考試(香港中學文憑考試)取得優異成績的地貧患者。此計劃並不需要經濟審批。

#### Who Can Apply 申請資格

All patients with thalassaemia major or intermediate who are permanent residents of Hong Kong are eligible to apply. Patients who have recovered after bone marrow or cord blood transplantation within 5 years, may also apply.

所有重型或中型地中海貧血病患者，並為香港永久居民即可申請，曾接受骨髓或臍帶血移植康復的前重型或中型地貧病患者康復後五年之內亦可申請。

#### HKDSE 香港中學文憑考試

The scholarship is awarded to candidates of Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) of the current year, who have met the requirements as follow:

HK\$5,000 Scholarship      Candidates who have successfully enrolled in a Hong Kong Government recognized university\* for a full time degree course using the results of HKDSE of the current year.

\* *The University of Hong Kong, The Chinese University of Hong Kong, Hong Kong Baptist University, The Hong Kong Polytechnic University, City University of Hong Kong, The Hong Kong University of Science and Technology, The Hong Kong Institute of Education, Lingnan University*  
(provided by University Grants Committee)

應屆香港中學文憑考試達至以下條件者，將獲頒發獎學金：

獎學金 - 港幣\$5,000      成功入讀政府認可的大學\*，並修讀全日制學位課程。

\*香港城市大學、香港浸會大學、嶺南大學、香港中文大學、香港教育學院、香港理工大學、香港科技大學、香港大學、香港公開大學

(此由大學教育資助委員會資料提供)